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OUR SERVICES خدماتنا

ABOUT US
In a rapidly changing world, within the framework of an ambitious vision which 
reflects Economic growth in the leading countries, taken companies to race 
towards expanding their investment projects in various sectors, rose the need for 
the labour market desperately, increasing the demands for qualified manpower 
recruitment This poses many challenges in expanding the scope of risks by falling 
Recruiting unqualified workforce from inappropriate sources, Therefore, the 
importance of bringing in manpowers with the highest standards of quality and 
skill for successful companies comes from reliable sources and from within the 
country, and providing all services of recruitment and registration of overseas 
manpower.

The foundation of Noor Al Jood came to embody our vision in modern horizons of 
recruitment, keeping pace with the latest developments in different fields such 
us,  construction, medical and health, electricity sector, tourism, religious tourism, 
and oil and gas.

عن الشركة

DELVIRING

QUALITY MANPOWER

WHENEVER, WHEREVER

“

نمو  تعكس  التي  الطموحة  الرؤى  إطار  وفي  سريعة  تغيرات  يشهد  عالم  في 
اقتصاد الدول الرائدة, حيث اصبحت الشركات تتسابق في توسيع مشاريعها 
الاستثمارية في شتى القطاعات المختلفة مما زاد في متطلبات سوق العمل وزيادة 
طلب استقدام العمالة المهنية وزاد ذلك من تحديات عديدة من شانها توسيع 
نطاق مخاطر الوقوع بتوظيف العمالة الغير مؤهلة من وجهات غير رسمية او 
غير مسجلة، لذلك تأتي أهمية توظيف العمالة بأعلى معايير الجودة والمهارة 
القيام بتوفير كافة  العراق مع  الناجحة من مصادر موثوقة من داخل  للشركات 

الخدمات المتعلقة باستقدام وتسجيل العمالة الاجنبية.

جاء تأسيس شركة نور الجود تجسيدا لرؤيتنا بآفاق جديدة للتوظيف ، تواكب 
التطورات الجديدة في كافة المجالات و على سبيل المثال و ليس الحصر, مجالات 
الاعمار , الكهرباء و الطاقة, النفط و الغاز , الصحة ,وكافة مجالات السياحة و 

الفندقة.
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Right Jobs, Right People

توفر شركة نور الجود حلول توظيف متكاملة وشاملة للقوى العاملة في مختلف 
والمؤهلين  جيداً  تدريباً  المدربة  العاملة  القوى  توظيف  وكذلك  العمل  مجالات 
تخصصات  و  متعددة  فئات  من  وأفريقيا  آسيا  من  المهرة  وغير  عاليا  تأهيلا 
لمختلف القطاعات والصناعات حيث توفر الشركة على سبيل المثال لا الحصر 
الكوادر  الهندسية لقطاعات النفط و الغاز والبناء والانشاءات و الكوادرالطبية 
للمستشفيات و كوادر الاستقبال والخدمة للفنادق و المولات التجارية و مدبرات 

المنازل وجليسات للرعاية بالاطفال وكبار السن.

العراق  داخل  الاجنبية  العمالة  بتسجيل  المتعلقة  الخدمات  جميع  الشركة  تقدم 
من توفير سمات الدخول و استحصال وتجديد اجازات العمل وهويات الاقامات 
مثل  والشركات  للمؤسسات  البشرية  الموارد  خدمات  الشركة  توفر  وكذلك 
التسجيل في الضمان الاجتماعي وتسديد اشتراكات الضمان نيابة عن الشركات 

والافراد.

OUR SERVICES
Noor Al Jood  provides end-to-end integrated manpower recruitment solutions 
for business sectors to source & recruit well trained, highly qualified, unskilled,  
skilled Manpower from Asia  and Africa of vast categories and specializations 
for various sectors and industries, we provides skilled manpower for oil and 
gas sector and counstrction, medical personnel for hospitals, hotels staffing, 
shoopping malls staffing, housekeepers, senior sitters for the Elderly and 
Children.

Our company provides all services related to the registration of overseas 
manpowers inside Iraq, including providing entry visas and obtaining 
work permits. We also provide human resources services to institutions and 
companies, such as registration in social insurance and payment on behalf of 
institutions and individuals.

خدمات الشركة
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OUR SERVICES

Contract Staffing01
في  القيادي  الحس  لديهم  من  الانشائية  القطاعات  مختلف  في  لشركتك  ننتقي 
الوظيفة، وعمالة لديهم روح العمل الجماعي، وعمال بناء يمتازون بالمهارة وبالقوة 
البدنية والصبر، لكي يستطيعوا العمل كفريق واحد يعمل في أجواء صعبة لساعات 

طويلة. 
نعمل على إثراء مشاريعك بالكوادر المميزة والأكثر احترافية. لقد ساعدنا العديد 
الدرجة  من  محترفين  بموظفين  وتزويدهم  بأمدادهم  العراق  في  الشركات  من 

الأولى, نحن خبراء في توظيف الوظائف التالية على سبيل المثال لا الحصر:
موظفي الحسابات والشؤون المالية. 	
موظفي الإدارة. 	
ادخال بيانات. 	
المهندسين. 	
موظفي الاستعلامات. 	
امين مخزن. 	
مشرفين فنيين. 	
سواق ومشغلين معدات ثقيلة. 	
عمال. 	
اخرى. 	

It is necessary for the yellow hamlets to have a spirit of teamwork as well 
as physical strength and patience in order to work under the sunlight. 
During the selection process, we ensure that they are qualified and skilled. 

We  have  helped many of businesses in Iraq with topnotch professionals, 
we are experts in recruiting the following positions, but not limited to 
these:
	 Accounts and Finance Staff.
	 Administration Staff.
	 Data Entry.
	 Engineers.
	 Front Office Staff.
	 Store Keepers.
	 Supervisors.
	 Drivers and heavy machines operators.
	 Labors.

كوادر العقود



Noor Al Jood Company كة نور الجود 08�ش 09

OUR SERVICES خدماتنا

Tourism and Hotel Sector02
في الوقت الذي يشهد فيه قطاع السياحة والفندقة بانواعها في العراق نمواً كبيراً، 
يستمر قطاع السياحة في شركة نور الجود في نموه وتطوره لمواكبة دخول الكثير 
من العلامات التجارية و الوكالات الخاصة بالمطاعم والفنادق العالمية والطلب المتزايد 

على القوى العاملة فيه.

ونظراً لأهمية القوى العاملة في كافة مجالات السياحة والفندقة )الفنادق, المطاعم، 
الركيزة الأساسية لنجاح  الماهرة هي  العمالة  أن  التجارية وغيرها(, حيث  المولات 
هذا القطاع واستمراريته ، وبالتالي يمكن أن يشكل نقص العمالة عقبة رئيسية في 
طريق استدامة هذا القطاع في البلد ولتفادي اي نقص في هذه الركيزة الاساسية 
اللازمة  الحلول  إيجاد  على  والفندقة  السياحة  قطاع  في  المتخصص  فريقنا  يعمل 
للتغلب على اي معوقات وتلبية الطلب المتزايد على القوى العاملة من خلال الوصول 

إلى المنابع المصدرة لهذه القوى الماهرة واستقطاب الكفاءات اللازمة منها.
توفر شركة نور الجود على سبيل المثال لا الحصر:

موظفين استقبال. 	
اداريين. 	
ويتر. 	
عمال غرف. 	
طباخين. 	
مدراء. 	
عمال صيانة. 	

As the Tourism & Religious tourism and Hotel sector witnesses tremendous 
growth in Iraq, the tourism sector at Noor Al Jood company continues its 
growth and evolution to accommodate the introduction of numerous 
resturants and hotels international brands, as well as the increasing 
demand for manpower in that sector.

Keeping in mind the importance of manpower in these fields (hotels, 
restaurants and cafes, shopping malls and others), since skilled labor is 
the main pillar for this sector’s success and continuity, and whereby labor 
shortage could consequently be a main obstacle in the way of sustaining 
this sector in the region, our the Tourism and Hotel sector specialized 
team works on identifying necessary solutions to overcome these current 
obstacles and satisfy the increasing demand for labor services by accessing 
the markets that export such skilled labor and attracting the required 
talents from them.
Noor Al Jood provided the manpowers which include:
	 Receptionst.
	 Admins.
	 Waiters.
	 Room Boys.
	 Cheif.
	 Managers.
	 Maintenance.

قطاع السياحة والفندقة

Manpower supply
is the core of what we do.
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Medical Sector03
العراق تطورا ملحوظًا في السنوات الأخيرة، سواءً من  الطبي في  القطاع  يشهد 
حيث عدد المنشآت الصحية، أو الجهود المبذولة في مكافحة الأوبئة، ومواجهة الأزمات 
المؤسسات  ودعم  بمساعدة  نقوم  الجود  نور  شركة  في  بدورنا  ونحن  الصحية، 
الصحية على مواجهة التحديات الجديدة واغتنام الفرص، و ذلك بانتقاء وتوظيف 

أصحاب الكفاءات والمواهب المطلوبة لتنفيذ استراتيجياتها.
توفر شركة نور الجود على سبيل المثال لا الحصر:

اطباء. 	
ممرضين. 	
صيادلة. 	
عمال نظافة. 	
عمال صيانة. 	

The medical sector in Iraq is witnessing remarkable developments in the 
past years, be it in terms of the number of medical establishments, or the 
efforts towards pandemic control and health crisis management. In turn, 
Noor Al Jood Company supports medical care establishments to take on 
new challenges and seize opportunities, as well as select and hire skilled 
and competent individuals needed to implement their strategies.
Noor Al Jood provided the manpowers in medical sector which include:

	 Doctors.
	 Nurses.
	 Pharmaciss.
	 Cleaning labours.
	 Maintenance Labours.

القطاع الطبي

What we do
we do things differently
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Domestic Labor

Visa and Residency

04

05

نمتلك تجربة مميزة في توفير العمالة المنزلية، حيث 
مهمة.  لأية  المطلوبة  العاملة  القوى  لمنزلك  نوفر 
وبحرص,  الجد  محمل  على  عملهم  يأخذون  موظفونا 
توفر شركة نور الجود المؤهلين وذوي القدرات الكاملة 

من العمالة المنزلية على سبيل المثال لا الحصر:

مدبرات منزل. 	
طباخات. 	
جليسات اطفال. 	
رعاية المسنين. 	
ممرضات منزل. 	

تأشيرات  على  بالحصول  الجود  نور  شركة  تقوم 
لكوادر  الإقامة  ومتطلبات  العمل  واجازات  الدخول 

الشركات والافراد من خلال:
مديرية شؤون الإقامة. 	
وزارة العمل والشؤون الاجتماعية. 	

ونتأكد دائما من تلبية المتطلبات القانونية بدقة واتباع 
جميع الإجراءات بشكل صحيح.

We have a distinctive experience in the 
provision of domestic labor, We provide your 
household with the required manpower 
for any task. Our personnel take their job 
seriously and with care Noor Al Jood company 
provide qualified and fully capable the 
following positions, but not limited to these:

	 Housemaids.
	 Cookers.
	 Babysitters.
	 Care of the elderly.

Nour Al Joud Company handles entry visas, 
work permits, and residency requirements for 
corporate staff and individuals through:
	 The Ministry of Interior
	 The Ministry of Labor and Social Affairs
and always make sure that legal requirements 
are strictly met and all procedures correctly 
followed.

العمالة المنزلية

الفيزا و الإقامة
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SINCE 2019
NOOR AL JOOD are the main
manpower provider of 500
projects and houses.

منذ تأسيسها عام 2019 ، قدمت نور الجود خدماتها للعديد من المشاريع و المنازل داخل العراق في 
بغداد والبصرة وكركوك.

في عام 2022 ولأول مرة في العراق نجحنا بعقد شراكة مع شركة SSK MANPOWER السريلانكية 
العمالة  بتوريد  قمنا  حيث  الجنسين(  )لكلا  من سيرلانكا  العاملة  للقوى  الرئيسي  المورد  لنصبح 

الماهرة و غير الماهرة الى شركة MPE للمقاولات الهندسية و الانشائية التركية في بغداد. 
وفي عام 2023 قامت شركة نور الجود بتوقيع عقد شراكة ناجح مع شركة AMBE الهندية لتوريد 

العمالة من الهند.

نحن نتشارك الأفكار والمعرفة والخبرة لتقديم نتائج باهرة لعملائنا. نستمع إلى عملائنا, نتشارك 
معهم ، نتعاون ، ونتفاهم ، ونقدم ما يحتاجون إليه لتحقيق ما يطمحون اليه.

OUR PROJECTS
Since its inception in 2019, Nour Al Joud has provided its services to many projects and 
houses operating in Iraq in Baghdad, Basra, and Kirkuk.

In 2022 and for the first time in Iraq we succeeded to make a partnership with SSK 
Manpower Srilanka to becaome the mainmanpower provider  from Srilanka men 
and women and we provide skilled and unskilled manpower to MPE company for 
Engineering and Construction contracting in Baghdad. In 2023 we succeeded to 
sign susscessful contract  with AMBE Consultancy services pvt. ltd. to becaome the 
mainmanpower provider  from India.

We share ideas, knowledge & experience to deliver outstanding results to our clients. 
We listen to our clients: Partner with them, collaborate, understand, and deliver exactly 
what they need to grow easily.

مشاريعنا



+964 774 85 99990
+964 751 07 42612

info@noor-aljood.iq
aljood.labor@gmail.com

www.noor-aljood.iq


